

**PAOC Ka Chi Secondary School**  
**加拿大神召會嘉智中學**  
**School Circular No. 22 (2021-2022)**  
**家長通告第二十二號 (2021 至 2022 年度)**  
**【Kachi Library Reading Assembly and Other matters】**  
**【嘉智圖書館閱讀周會及其他事宜】**

7 January 2021

Dear Parents,

Please read the following four announcements:

**1. Kachi Library Reading Assembly**

Our school will hold the Kachi Library Reading Assembly on 15 February 2022. The end of school time is 1:15 pm (only applicable to S1 to S5 only). The school invited Ms. Li Wei Qian, the author of Hong Kong's first forensic anthropology book "The Remnants of the Bones", for the sharing at school. Her work has been awarded one of the "Secondary Students' Best Ten Books Election" three times. We hope students can get to know this industry through the talk.

**2. Persons subject to compulsory testing**

If your children are defined as close contacts of confirmed cases / preliminary tested positive cases or household members of close contacts, they should be put under quarantine / take COVID-19 tests as instructed by CHP, and should not return to schools and have to inform the schools immediately. If your children are defined as "persons subject to compulsory testing", they must undergo virus tests during the specified period as instructed by CHP, and obtain a negative test result before returning to schools. For further information of "Compulsory Testing for Certain Persons", please visit the following website:

<https://www.coronavirus.gov.hk/eng/compulsory-testing.html> .


**3. Mental Health**

The Education Bureau has compiled a leaflet "Caring for Children with Good Mental Health" Parent Education Series, which introduces the symptoms of depression, anxiety, selective mutism and Tourette's disease and their support strategies to improve the mental health of parents and teachers. At the same time, we have also produced a pamphlet for parents of "Guarding Children's Mental Health and Preventing Youth Suicide" to raise parents' awareness of youth suicide. The school has uploaded a leaflet to the school website for parents to refer to. Relevant resources are also uploaded to the "Campus•Good Mental Health" website ([mentalhealth.edb.gov.hk](http://mentalhealth.edb.gov.hk)) for parents to browse.

**4. Briefing Session of the School Drug Testing Scheme**

The school will hold a briefing session on the " **School Drug Testing Scheme** " at 1:00 p.m. on 27 January 2022. The target audience is S1, S2 and transfer students at all forms. Please note that the end of school time will be extended to 1:30 p.m. in the afternoon.

Yours faithfully,



Principal Wong Wai Keung

**PAOC Ka Chi Secondary School**  
**加拿大神召會嘉智中學**  
**School Circular No. 22 (2021-2022)**  
**家長通告第二十二號 (2021 至 2022 年度)**  
**【Kachi Library Reading Assembly and Other matters】**  
**【嘉智圖書館閱讀周會及其他事宜】**

敬啟者：

請細閱以下四項事項宣佈：

**1. 嘉智圖書館閱讀周會**

本校將於 2022 年 2 月 15 日舉行嘉智圖書館閱讀周會。當天放學時間為下午 1:15 (只適用於中一至中五)。學校邀請了香港首部法醫人類學著作《屍骨的餘音》的作者李泫蓀小姐到校分享，其著作三度榮獲中學生好書龍虎榜「十本好書」之一，希望同學能透過是次機會認識這個行業。

**2. 被界定為「受檢人士」**

如 貴子女被界定為確診/初步確診個案的密切接觸者或密切接觸者的同住成員，必須按衛生防護中心的指示進行檢疫/檢測，切勿回校，並立即通知學校。如子女被界定為「受檢人士」，必須按衛生防護中心的指示在指定日期內進行病毒檢測，並在檢測結果確定為陰性後才能回校。有關“對若干人士強制檢測”資料，可瀏覽以下網頁：<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/compulsory-testing.html>。

**3. 精神健康**

教育局編製了「『關愛孩子好精神』家長教育系列」單張，簡介抑鬱症、焦慮症、選擇性緘默症和妥瑞症的病徵及其支援策略，以提升家長及教師的精神健康素養。同時，教育局亦製作了「守護孩子精神健康，預防青少年自殺」家長單張，以提升家長對青少年自殺的認識。學校已透過上載單張至學校網頁(首頁→家長園地→精神健康教育) <http://www.kachi.edu.hk/parents-arena/mhe>給家長參閱。有關資源亦上載至「校園·好精神」網站([mentalhealth.edb.gov.hk](http://mentalhealth.edb.gov.hk))供家長瀏覽。

**4. 「校園測檢計劃」簡介會**

學校將於 2022 年 1 月 27 日下午 1:00 舉行「校園測檢計劃」簡介會，對象為中一級、中二級及各級插班生，請家長留意放學時間會延至下午 1:30。

此致  
貴家長

校長



謹啟

二零二二年一月七日

Please hand in the reply slip on or before 14/1/2021.

請於 14/1/2021 或之前簽回此回條。

**【Reply Slip 回條】**

Dear Principal,

Having received School Circular No. 22, I understand the details about **【Kachi Library Reading Assembly and Other matters】**.

敬覆者：頃接家長通告第二十二號，藉悉 貴校**【嘉智圖書館閱讀周會及其他事宜】**事宜。

此覆

加拿大神召會嘉智中學校長

Name of Student:	學生姓名	_____
Class:	班 別	_____
Class Number:	學 號	_____
Name of Parent:	家長姓名	_____
Signature of Parent:	家長簽名	_____
Date:	日 期	_____